
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 08-2016
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2016-09-05 § 103 – 117

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Janne Flodin, 

Ansvarig

§ 103 Öppnande

§104 Dagordning

§ 105 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes. Kvarstående frågor;
Folksam
Gräsklippning är löst till viss del
Föreningsdag på ICA MAXI – ev först advent.
Inbjudan till Fotbollsalliansen.

§ 106 Kansli info Arbetsuppgifter för höstens arbetsdag tilldelades de olika 
lagen. Hemsidan uppdateras med de aktuella uppgifterna och 
en nyhet läggs ut. 

Thomas/Maria

§ 107 Ekonomi Maria mailar ut resultatrapport för augusti Maria

§ 108 Konto till F08 Styrelsen godkänner att F08 har ett konto i föreningens namn. 
Teckningsrätt på konto ges till Anders Lindgren 710818-5138. 

§ 109 Sponsring Föreningsdag den 3 september 11:00-14:00 vid ICA Maxi 
Kungälv flyttad till 27 november. Janne kontrollerar med ICA att
nya datumet är ok. Janne kollar med P02 om de kan bemanna.
Linda pratar med gymnastiken om deltagande. Maria tillfrågar 
boulen om de kan baka.

Maria/ Janne/ 
Linda

§ 110 Fotboll Ledarfrågan P06 och samarbetet med P05 diskuterades. 
Katarina har träffat alla berörda ledare. Lagen börjar träna ihop 
8/9. 

Styrelsen beslutade att Katarina, Maria och Peter samt ev även
Janne och Kalle deltar på ledarträffen den 25/9 17:00. OBS 
ledarträff flyttad från 11/9.

Kalle har börjat prata med herrlaget, ledare och spelare
Katarina har börjat prata med damlaget. Möte med ledarna 
inom kort. Katarina, Janne och Kalle deltar.
 



§ 111 Innebandy Laget har fått en träningstid i Mimershallen B måndagar kl 21-
22

§ 112 Gymnastik Grupperna startar i september. Material inköpt.

§ 113 Förenings-
organisation/
Föreningsutveckling

Susanne L. fortsätter att hjälpa föreningen med ansökningar till
allmänna arvsfonden.

Diskussion kring bildande av en innebandysektion.

Inbjudan till möte med Fotbollsalliansen i Kungälv för fortsatta 
diskussioner kring utvecklingen av fotbollen i kommunens 
föreningar. 

Maria

Kalle

§ 114 Övriga frågor Driftbidrag – möte med kommunen 12/9. Kalle och Janne 
deltar. Vi ställer oss bakom idrottsrådets synpunkter angående 
driftbidrag

Dunross har bjudit in till Dunrossdagen 20/11 på First hotel 
Billingehus i Skövde – någon som vill åka dit?

§ 115 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
3/10, 7/11, lördag den 3/12 11:00-16:00 OBS Ny tid!!
Höstmöte onsdag 17/11 19:00 (ledarträff 18:30) OBS – Ny dag
Intersports julbord 16/11 !!
Höstens arbetsdag 17/9 09:00-13:00

§ 116 Nästa möte Nästa möte måndag 3/10 klockan 18:30.
För fika ansvarar Kalle.

§ 117 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande Sekreterare 
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